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ZÁPIS  

z 3. zasedání  Zastupitelstva města Červený Kostelec 

 konané dne 28. 4. 2016 v 16:00 hod.  

malý sál, Divadla J. K. Tyla, Červený Kostelec 

 
Přítomni: Richard Bergmann, Michaela Cinková, Bc. Marcela Franková, Ing. Jiří Hanuš, Ing. Milan Hrstka, 

Ing. Pavel Kábrt, Ing. Roman Kejzlar, Vlastimil Klepáček, Jana Kmochová, Marcela Kollertová, 
Lukáš Laštovička, DiS., Petr Mědílek, PharmDr. Zuzana Minaříková, Petr Nejman, Mgr. Štěpán 
Nosek, Ing. Rostislav Petrák, Jiří Regner, Hana Řezníčková Kukulová, DiS., Tomáš Rýdl, 
Zdeněk Spůra, Jiří Vít, Josef Vondra, Jiří Zachovský, Ing. Eva Zajíčková, Ing. Petr Fišer, Ing. 
Jaroslav Kordina, Ing. Emil Košut, Ing. Lubomír Křivda, Irena Petirová, Jiří Prokop, Jiří Prouza, 
Michal Škoda, Ing. Michal Tošovský, Ing. Věra Udatná  

Jednání řídili: Ing. Rostislav Petrák, starosta  

Omluveni: Ing. Mgr. Miroslav Wajsar  

Ověřovatelé: Petr Mědílek, Jiří Zachovský 

 24-22,0,2,S  

Zapsal:  Kateřina Macková, Vedení města a radnice  

 
Text zahájení: 

Prezenční listiny přiloženy 

 

Návrhová komise:  

Ing. Milan Hrstka, Jiří Regner, Mgr. Štěpán Nosek 

23-20,0,3,S 

 

Hlasování o programu: 

24-24,0,0,S 

 

Na zasedání je přítomno 24 členů ZM - ZM je usnášeníschopné. 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Kontrola plnění úkolů z jednání ZM 

2. Informace o průběhu příprav a realizací investičních akcí 

3. Kanalizační přípojky - "Červený Kostelec - Bohdašín, Náměrky splašková kanalizace" 

4. Parkoviště - hrad Vízmburk 

5. Prodloužení vodovodního řadu pro zásobování pitnou vodou v kat. území Olešnice 

6. Zázemí pro tenisové kurty v Červeném Kostelci 

7. Analýza rizik vlivu staré ekologické zátěže na vodní zdroje města Červený Kostelec 

8. Příprava architektonické soutěže "Veřejné prostranství mezi školami v Červeném Kostelci" 
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Bod Věc 

9. Červený Kostelec, rekonstrukce 4 mostů 

10. Závěrečný účet města za rok 2015 

11. Rozpočtová opatření přijatá RM v roce 2015 

12. Hospodaření města za leden až březen 2016 

13. Žádost TJ o poskytnutí dotace z rozpočtu města 

14. Rozpočtové opatření č. 18/2016 

15. Rozpočtové opatření č. 19/2016 

16. Poskytnutí půjčky Tělovýchovné jednotě 

17. Návrh směrnice k financování rozvoje vodovodů a kanalizací 

18. Dotace projektu "Festival zážitků" 

19. Koupě části pozemku p.č. 3/2 v k.ú. Bohdašín nad Olešnicí 

20. Revokace usnesení č. Z-2015/4/16 ze dne 17.9.2015 

21. Koupě části pozemků p.č. 857/1 a p.č. 1267/1 v k.ú. Červený Kostelec 

22. Návrh Dodatku č.1 ke zřizovací listině knihovny - změna názvu 

23. Diskuse 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1.  Kontrola plnění úkolů z jednání ZM 

Předkladatel: Ing. Rostislav Petrák, starosta 
 
ZM ukládá (Z-2015/5/3 ze dne 14.10.2015, Veřejná sportoviště) - RM připravit výběrové řízení na 
zpracování projektové dokumentace dle jednotlivých částí na základě předložené koncepce. (Výběr je 
prováděn na základě směrnice č. 07 Zadávání veřejných zakázek) 
 
ZM ukládá (Z-2015/5/4 ze dne 14.10.2015) RM pravidelně informovat ZM o použití finančních nástrojů na 
zhodnocení rezerv na financování obnovy vodovodů a kanalizací v majetku města. 
 
ZM ukládá (Z-2016/02/1) finančnímu výboru provést kontrolu čerpání a proplácení mzdových prostředků 
MKS, prověření vyúčtování nákladů a výnosů v souvislosti s pořádáním 60. MFF a kontrolu cenové 
kalkulace za pronájem kempu Brodský. 
Přílohou tohoto bodu je zápis z finančního výboru ze dne 13.4.2016 
 
Připomínky: 
P. Spůra - výzva k úhradě nájmu 22.3.2016. To nebyl zaplacen ještě nájem za tento datum? 
P. Hanuš - majetkový odbor spočítal, vzhledem k inflaci kolik by měl p. Hrstka za rok 2016 zaplatit ke konci 
roku 2016 za nájem kempu Brodský. 
PharmDr. Minaříková - každý nájemce, který je v nájmu u města, dostane výzvu k zaplacení nájmu, když 
se změní podmínky inflace. 
 
P. Vondra - chtěl jsem se zeptat, jestli existují zápisy z komise architektury a jestli by mohly být k dispozici, 
protože je RM neprojednává. 
Starosta - zápisy budou řádně zasílány do RM. 
P. Vondra - komise výstavby a rozvoje města teď už neprojednává, co se týká rozvoje města, vše si 
nechává komise architektury a zápisy nejsou dohledatelné. 
Starosta - předseda komise bude zasílat zápisy a budou projednány na RM. 
Pí Franková - co je v kompetenci komise architektury a komise výstavby? Komise se prolínají, proč jsou 
dvě? 
Starosta - součástí komise architektury je i p. Nývlt, který je předsedou komise výstavby. P. Nývlt by měl 
přenášet informace do komise výstavby. 
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Místostarosta - komise výstavby má za úkol řešit projednávané majetkové věci z pozice toho, co tam bude, 
jestli to nebude narážet na připravovaný rozvoj města. Dřív se tam projednávaly věci týkající se rozvoje 
města. Teď je takový názor, že tam není tolik odborníků na architekturu, proto vznikla komise architektury. 
Je pravdou, že p. Nývlt je členem komise architektury, který by měl předávat informace do komise 
výstavby. 
Starosta - v komisi architektury jsou někteří předsedové ostatních komisí. 
P. Vondra - jestli se členové komise výstavby nedozvědí, jak se připravuje rozvoj města, co se plánuje, jak 
Vám mají říci jestli to, co se má prodat je v souladu s rozvojem města. Např. s ul. Sokolskou nebyla 
seznámena komise výstavby ani veřejnost.  
P. Nosek - komise výstavby může říci, že tam toto nebylo projednáno a bude ji to předloženo. Podle mě 
komise projednávala např. dopravní terminál, cyklostezku a další projekty. Ul. Sokolská nebyla projednána 
to je samozřejmě chyba.  
P. Vondra  - jak se mají členové komise dozvědět, že se toto v Č. Kostelci připravuje. Mají to někde hledat? 
Členům komise se má předložit program plus informace, ale to se tam neděje. 
 
P. Hanuš  - chtěl bych požádat, aby ZM  bylo seznámeno, jak vypadá zadávací dokumentace Sokolské 
ulice. 
 
Pí Franková - jestli by nestálo za to sloučit komisi výstavby s komisi architektury. 
Starosta - myslím, že je to možné komisi architektury s komisí výstavby sloučit. Komise architektury se 
schází ve čtvrtek večer. Můžeme se tam sejít. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   bere  na vědom í  

1.  kontrolu plnění úkolů z jednání ZM. 

 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

2.  informace z jednání finančního výboru ze dne 13.4.2016. 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

 

2.  Informace o průběhu příprav a realizací investičních akcí 

Předkladatel: Vedoucí odboru rozvoje města 
 
Rozpočet: Příprava 2016 
1. Územní plán:  Připravena verze k veřejnému projednání. 
2. Kanalizace ul. Pazderna včetně komunikace, vodovod: Zhotovena projektová dokumentace k 
územnímu řízení, práce pozastaveny z důvodu přípravy rekonstrukce ulice Sokolská, s vybraným 
projektantem dojde ke koordinaci napojení inženýrských sítí. 
3. Chodník 9 křížů (úsek obalovna): Zhotovena projektová dokumentace pro územní řízení. 
4. Rekonstrukce ul. Letná včetně přípravy napojení kanalizace Vyšehrad: Nezahájeno. 
5. Kanalizace Lhota za potokem: Zadána studie proveditelnosti. 
6. Cyklochodník  Industrial - park: Dokumentace pro územní řízení, řeší se majetkoprávní vztahy. 
7. Veřejné prostranství mezi školami: Vybrán administrátor architektonické soutěže, 31. 3. 2016 veřejná 
debata o prostoru mezi školami, předložen návrh členů výběrové komise architektonické soutěže, dne 20. 
4. 2016 schůzka se zastupiteli města o veřejné debatě.  
8. Opěrná zeď ul. Na Strži (včetně vody a kanalizace): Objednán geometrický plán pro výkup pozemku na 
stavbu opěrné zdi. 
9. Opěrná zeď ul. Lánská: Nezahájeno. 
10. Rekonstrukce ul. Sokolská (ve spolupráci s SÚS): Vypracovaná zadávací dokumentace pro výběr 
zhotovitele projektové dokumentace, 18. 4. 2016 proběhlo otevírání obálek s nabídkami na zpracování 
projektové dokumentace. 
11. Rezerva -  dopravní terminál: Nezahájeno. 
12. Tenis - zázemí: Vypracovaná projektová dokumentace pro sloučené územní a stavební povolení, 
podána žádost o vydání stavebního povolení, připravuje se zadání pro výběr dodavatele stavby.  
13. Rezerva - Fotbal - zázemí: 17. 2. 2016 schůzka s Ing. arch. Šmelhauzem a Ing. arch. Wajserem se 
zástupci fotbalu. 
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14. Zateplení bytového domu č.p. 55 Horní Kostelec (okna fasáda): Dne 15. 2. 2016 proběhlo jednání s 
agenturou o podmínkách získání dotace, RM dne 9. 3. 2016 zadala úkol majetkovému odboru na 
posouzení domu vzhledem k potřebám zateplení.  
15. Zateplení bytového domu č.p. 183 ul. Bratří Čapků (fasáda): Dne 15. 2. 2016 proběhlo jednání s 
agenturou o podmínkách získání dotace, RM dne 9. 3. 2016 zadala úkol majetkovému odboru na 
posouzení domu vzhledem k potřebám zateplení. 
16. Zateplení bytového domu č.p. 514 ul. Husova (fasáda): Dne 17. 2. 2016 proběhlo jednání s agenturou o 
podmínkách získání dotace, RM dne 9. 3. 2016 zadala úkol majetkovému odboru na posouzení domu 
vzhledem k potřebám zateplení. 
17. MŠ Náchodská (spojovací chodba 1. NP): Zajišťuje majetkový odbor, zadána projektová dokumentace. 
18. Rekultivace skládky Bohdašín: Zhotovena projektová dokumentace pro územní řízení, jednáno s 
Pozemkovým úřadem o pronájmu pozemku v prostoru skládky, nelze dále pokračovat, doposud 
nedořešeny majetkoprávní vztahy. 
19. Parkoviště Vízmburk:  Zhotovena dokumentace pro územní řízení, uzavřena Veřejnoprávní smlouva, 
která nahrazuje územní rozhodnutí, připravují se podklady pro získání dotace, které musí být předloženy 
do 10. 5. 2016 poskytovateli dotace. 
 
Rozpočet: Realizace 2016 
1. Červený Kostelec Stolín - Mstětín, splašková kanalizace: Nedokončeny finální povrchy komunikací, 
bude provedeno po opravě dešťové kanalizace v termínu 30. 9. 2016. 
2. Kanalizační přípojky Stolín: Uzavírají se Smlouvy o finanční spoluúčasti a realizaci stavby, uzavřeno 
cca 80%, dne 6. 4. 2016 se uskutečnila koordinační schůzka mezi dodavateli dešťové kanalizace a 
kanalizačních přípojek, zahájení prací na přípojkách 2. 5. 2016.  
3. Kanalizační přípojky Mstětín: Uzavírají se Smlouvy o finanční spoluúčasti a realizaci stavby, dle 
uzavřených smluv budou práce zahájeny dne 2. 5. 2016.  
4. Splašková kanalizace Bohdašín Náměrky: Vydáno stavební povolení, ukončeno výběrové řízení na 
zhotovitele stavby, v 16. týdnu se uskuteční podpis smlouvy s vybraným zhotovitelem, práce budou 
zahájeny v květnu. 
5. Veřejný vodovod Olešnice od bytovek pod tratí k bramborárně: Vydáno stavební povolení, zahájeno 
výběrové řízení na zhotovitele stavby, otevírání obálek s nabídkami dne 27. 4. 2016. 
6. Rekonstrukce 4 mostů: Kompletní projektová dokumentace, zahájeno stavební řízení, zahájeno 
výběrové řízení na zhotovitele stavby, dokončuje se výběrové řízení na zhotovitele stavby. 
7. Vodovodní přípojky: Provádí Voda Č. Kostelec s.r.o., město platí navrtávku a hlavní ventil. 
8. Hřiště Horní Kostelec: Provádí majetkový odbor, dne 11. 4. 2016 zahájeny stavební práce.  
9. Kontejnery volejbal: 17. 2. schůzka s Ing. arch. Šmelhauzem, Ing. arch. Wajsarem a zástupců oddílu 
volejbalu, dne 19. 4. 2016  proběhlo u starosty města jednání o dalším postupu přípravy stavby. 
10. Přeložka vodovodu - Horní Kostelec u č.p. 234: Vydáno stavební povolení, vybrán zhotovitel stavby, 
práce provedeny mimo asfaltových povrchů, připravuje se žádost o kolaudaci. 
11. Hasičské auto - T 815: posunutí projektu o jeden rok, smluvně zajištěno  
12. Rezerva - Hasičské auto - nová cisterna: byla podána žádost o dotaci ve 14 týdnu měsíce dubna 
13. Studna Špinka: Zajišťuje majetkový odbor. Zajišťuje se stavební povolení k vodnímu dílu. 
14. Měřiče rychlosti 4 ks: probíhá výběrové řízení 
15. Regulátor venkovního osvětlení (ul. Českoskalická): hotovo 
16. Veřejné osvětlení ul. Severní a rozšíření VO v Horním Kostelci: objednán projekt 
17. Obnova dětských hřišť: probíhá jednání o WorkOut hřišti u Daliborky 
18. Kamerový bod u Konzumu: připravuje se možnost rozšíření v návaznosti na přidělenou dotaci v roce 
2012 
19. SW - programové vybavení: V roce 2016 bylo z investičních prostředků města na nákup nehmotného 
majetku k 31.3.2016 čerpáno 174 tis. Kč na nákup Mapového serveru a 70 tis Kč na Vizuál města.  
Mapový server přímo navazuje na studii proveditelnosti a dodávku DCPOU jako inovativní prvek 
podmiňující schválení dotace z výzvy 22.  
Vizuál je doplatek za vysoutěžený grafický manuál města Červený Kostelec.  
Další rozpočtované prostředky do oblasti nehmotného investičního majetku v letošním roce jsou na 
dodávku webových portálů. Zde bylo radou města schváleno RO ve výši 155 tis. Kč. 
 
Připomínky: 
P. Hanuš - rozeslat ZM zadání na projektovou dokumentaci v elektronické podobě Sokolské ulice. 
P. Prouza - probíhá výběr, zadání proběhlo, rekonstrukce veškerých sítí v celé šíři. 
P. Hanuš - ZM, kteří budou rozhodovat o penězích, neměli možnost k tomu dát připomínky. Může to být 
dobře připravené, ale my nevíme jak. 
P. Nosek - studie (ul. Sokolská) byla zadána za minulého vedení. 
P. Mědílek - ne to není pravda, studie (ul. Sokolská) byla zadána v květnu 2015. 
Starosta - informace ZM dodáme, připravujeme to s městským architektem. 
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P. Hanuš - bude se měnit profil cesty, chodníky budou vypadat jinak. Chtěl bych vědět, jak bude u l. 
Sokolská vypadat, co se bude měnit. 
Starosta - návrhy ul. Sokolské Vám budou předloženy. 
P. Prouza - měli jsme představu, až bude zadána dokumentace, bude vybrán projektant, udělá se první 
návrh, tak s tím bude seznámeno ZM. 
P. Hanuš - šlo mě o to, že se připravovalo zadání, co požadujeme po projektantech. Mělo nám to být 
předloženo. 
 
P. Spůra - kdo bude dělat přípojky ve Stolíně? 
Starosta - přípojky bude dělat firma Syner s.r.o. 
P. Spůra - vyřadili jste akci Vyšehrad a Letná. Kdo to určuje, vy pane Prouzo nebo zastupitelstvo? Myslel 
jsem, že jsme něco schválili. Vůbec se mi to nelíbí. 
P. Prouza - tyto akce nebyly vyřazeny. Napsal jsem do akcí nezahájeno. Samozřejmě na tom začneme, ale 
v tuto chvíli na to nemáme čas. Teď jsme zavalený. Musíme rozjet akce. Jakmile se udělá malinko čas, 
začneme, do pololetí uděláme zadání. Musíme se sejít se síťaři. Budeme to dělat jako ul. Přemyslovu. 
 
Pí Franková - cyklochodník Industrial Park CK, s.r.o. a chodník U Devíti Křížů předběžný termín realizace? 
Starosta - cyklochodník Industrial Park CK, s.r.o. se plánuje, že by realizace byla v příštím roce. Řízení a 
příprava běží. 
P. Prouza - chodník U Devíti Křížů by se měl připravovat v příštím roce. 
 
P. Vondra - plánuje se výměna travnaté plochy na fotbale? Je to součástí projektu? Fotbalisti to požadují? 
Starosta - s tím jsme nepočítali. Řeč na to nepadla. Nepřipadá mi, že by byl trávník ve špatném stavu. 
P. Hanuš - je už hotové zadání na tuto akci, pro projekt? 
Starosta - ne, na studii se pracuje. 
P. Hanuš - prosím zaslat zastupitelům zadání, které se bude dávat pro projektanta. 
P. Spůra - myslím, že nejste takový expert, aby jste mohl říci, že trávník není ve špatném stavu. Na jiných 
fotbalových stadionech se trávník mění po pěti letech. 15 let je dlouhá doba. Nevím, proč se trávník 
nevymění, bude to stát o 500 000,- Kč více, ale bude to v pořádku. Je to majetek města. Stejně se město 
dopracuje k tomu, že se o trávník bude starat. 
Starosta - požadavek na výměnu trávníku nepřišel. 
 
Pí Zajíčková - jestli by se nemohla do investičních akcí zahrnout oprava chodníku v ul. Náchodská směrem 
na Koubovku. 
Starosta - můžeme zařadit opravu chodníku v ul. Náchodská do akcí na příští rok. 
 
Pí Franková - jestli vzešlo nějaké rozhodnutí z majetkového odboru ohledně zateplení tří městských domů. 
P. Prouza - udělala se předběžná cena opravy domu ve Lhotě a tam jsou navržené věci, které se musí 
udělat před zateplením. Je tam výměna elektriky, výměna oken, podlah, střechy atd. Před zateplením je 
třeba zjistit technický stav budovy. Co je třeba opravit před zateplením, protože je na to dotace a pak se do 
toho obalu nesmí sáhnout.   
Pí Franková - jestli energetický štítek domu potřebuje zateplení? 
P. Prouza - ano, samozřejmě, každá taková budova neodpovídá normám. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   bere  na vědom í  

informaci o průběhu příprav a realizací investičních akcí. 

 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

 

3.  Kanalizační přípojky - "Červený Kostelec - Bohdašín, Náměrky splašková kanalizace" 

Předkladatel: Vedoucí odboru rozvoje města 
 
Vedoucí odboru rozvoje města informoval ZM o celkových nákladech na vybudování kanalizačních přípojek 
pro č.p. 16, 51, 57, 58 v k.ú. Bohdašín nad Olešnicí, které byly vysoutěženy v rámci výběrového řízení na 
zhotovitele stavby "Červený Kostelec - Bohdašín, Náměrky splašková kanalizace. Celková částka na 
vybudování hlavního kanalizačního řadu vč. kanalizačních přípojek bude činit 682 595,- Kč bez DPH  
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(825 940 Kč vč. DPH), z nichž kanalizační přípojky v celkové délce 118 m jsou za 134 783 Kč bez DPH 
(163 087 Kč vč. DPH). Tzn., že 1 metr kanalizační přípojky je za 1 143 Kč bez DPH (1 382 Kč vč. DPH). 
Dne 21.3.2016 proběhla schůzka s vlastníky výše uvedených nemovitostí a seznámení o možnostech 
financování kanalizačních přípojek, které budou známy po zasedání Zastupitelstva města dne 28.4.2016. V 
rozpočtu města na rok 2016 je vyčleněna na vybudování hl. kanalizačního řadu vč. kanalizačních přípojek 
částka 1 500 tis.Kč. Vedoucí odboru rozvoje města předložil ZM návrh na spolufinancování 4 kanalizačních 
přípojek způsobem obdobným jako u výstavby kanalizace v Olešnici, na Bohdašíně, Stolíně a ve Mstětíně, 
tj.: přípojky na veřejných pozemcích uhradí město 100 % a přípojky na soukromých pozemcích uhradí  
50 % město a 50 % vlastník pozemku. 
 
Připomínky: 
P. Vondra - kontaktovalo mě pár lidí ze Mstětína. Všude město přijalo režim 100% na městském a 50% na 
soukromém. Na Mstětíně jsme zapomněli na to, že je to společná kanalizace a lidem se tam nařizuje 
udělat i dočištění splaškových vod. Měli bychom zvážit, jestli Mstětíňákům přidáme půlku na to dočištění. 
Vlastně celé dočištění spadlo na ně. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

způsob financování kanalizačních přípojek v rámci akce "Červený Kostelec - Bohdašín, Náměrky 
splašková kanalizace" v následujícím členění: přípojky na veřejných pozemcích uhradí město 100 %, 
přípojky na soukromých pozemcích uhradí 50 % město a 50 % vlastník pozemku. 

 

přijato, pro:23 proti:0 zdržel:1 

 

4.  Parkoviště - hrad Vízmburk 

Předkladatel: Vedoucí odboru rozvoje města 
 
Vedoucí odboru rozvoje města předložil ZM Dohodu o spolupráci na projektu realizovaného z prostředků 
Programu Interreg V-A Česká republika - Polsko v české a polské verzi. Účelem této dohody je spolupráce 
na projektu "Zpřístupnění kulturního dědictví: hrad Ząbkowice Śląskię, hrad Vízmburk", jehož součástí je 
navrženo pro návštěvníky zříceniny hradu Vízmburk vybudování parkoviště pro 20 automobilů na pozemku 
p.č. 665/3 a prodloužení stávající účelové komunikace na pozemku p.č. 879 v k.ú. Lhota za Červeným 
Kostelcem. Podepsaná dohoda v obou jazycích je nutná jako příloha k žádosti o dotaci. Dohoda o 
spolupráci je přílohou zápisu. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

znění Dohody o spolupráci na projektu realizovaného z prostředků Programu Interreg V-A Česká 
republika - Polsko v české a polské verzi týkající se spolupráce na projektu "Zpřístupnění kulturního 
dědictví: hrad Ząbkowice Śląskię, hrad Vízmburk", jehož součástí je navrženo pro návštěvníky 
zříceniny hradu Vízmburk vybudování parkoviště pro 20 automobilů na pozemku p.č. 665/3 a 
prodloužení stávající účelové komunikace na pozemku p.č. 879 v k.ú. Lhota za Červeným Kostelcem. 

 

přijato, pro:23 proti:0 zdržel:1 

I I .   pověřu je  

starostou města Ing. Rostislava Petráka podepsáním Dohody o spolupráci na projektu realizovaného 
z prostředků Programu Interreg V-A Česká republika - Polsko v české a polské verzi týkající se 
spolupráce na projektu "Zpřístupnění kulturního dědictví: hrad Ząbkowice Śląskię, hrad Vízmburk". 

 

přijato, pro:23 proti:0 zdržel:1 
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5.  Prodloužení vodovodního řadu pro zásobování pitnou vodou v kat. území Olešnice 

Předkladatel: Vedoucí odboru rozvoje města 
 
Vedoucí odboru rozvoje města  předložil ZM žádost o zařazení investiční akce na rok 2017 "Prodloužení 
vodovodního řadu pro zásobování pitnou v kat. území Olešnice u Červeného Kostelce". Jedná se o 
prodloužení vodovodního řadu pro zásobování pitnou vodou pro pozemky p.č. 666/5, 2501, 2502 v kat. 
území Olešnice u Červeného Kostelce. Délka prodloužení cca 110 m, přepokládané náklady 400.000,-Kč 
vč. DPH. 
 
Připomínky: 
P. Hanuš - jak se bude pí Mátová podílet. Stále se dostáváme do situace, že někdo vlastní pozemek, 
město ho zainvestuje a on ho prodá. Mělo by se to např. řešit připojovacím poplatkem. My zhodnocujeme 
pozemky, město z toho má jen náklad. 
Starosta - vytváříme podmínky, aby tam zástavba proběhla. Myslím, že v rámci rozvoje města to k tomu 
patří. 
P. Hanuš - když se dělal vodovod v Olešnici, tak město dalo materiál a zaplatilo hrabání, ostatní dělali lidé, 
ale tady se zhodnocují pozemky pro někoho, kdo na tom vydělá. 
Správně by mělo město pozemky vykoupit, zainvestovat a prodat je investorům. 
P. Šlechta - existuje právní možnost k zhodnocení pozemků. 
P. Hanuš - my odkládáme vodovod v Olešnici k bytovkám, kde měli problémy s vodou a tady budeme 
investovat, že tam bude někdo jednou stavět. 
Starosta - ty 4 pozemky jsou v územním plánu. Měli bychom vytvářet podmínky pro to, aby se tam stavělo. 
Pí Franková - chtěla bych slyšet jakým způsobem se vyhodnocuje komu se přispěje na vodovodní přípojku 
nebo na kanalizační přípojku a komu ne. 
Starosta - toto je vodovodní řad. Vodovodní řad řeší město, kanalizační přípojky si řeší vlastníci. 
P. Vondra - město investuje svoje prostředky ve Stolíně do nových kufrů komunikací, asfaltů a vyhodnotilo, 
že nebude opravovat vodovod.Tam já bych viděl spíš dát ty peníze. 
P. Hanuš - jsou tam připojeny dva domy. Pozemky mezi těmito domy by se měly zastavět. 
P. Prouza - paní Mátová chce stavět. Má žádost na ČEZu. ČEZ řeší přípojku elektro a teď nám kolabuje s 
naší vodou. Pozastavil jsem jednání s ČEZ  a nedal jsem jim souhlas, pokud se toto nevyřeší. Voda, pokud 
by se dělala, šla by vlevo a elektrika vpravo mimo komunikaci. ČEZ nechce na pravou stranu, tak se to 
bude asi všechno tlačit na levou stranu. Voda Č. Kostelec nedá souhlas, aby z jedné přípojky byly 
napojeny tři domy. 
P. Hanuš - znovu říkám, že někomu zhodnocujeme pozemky. Já nechci, aby si to zaplatili, ale aby se na 
tom nějak podíleli. 
Starosta - tak dejme návrh, jestli myslíte, že by se měli spolupodílet. 
P. Hanuš - ať se na tom podílí nebo, ať je připojovací poplatek pro všechny. 
Starosta - návrh usnesení je schválit zařazení akce do investičních akcí na rok 2017, je to 400 000,- Kč o 
tom dalším se můžeme bavit. Tady jde o to, že toto usnesení je  pro stavební úřad, stavební povolení. 
Pí Zajíčková - myslím, že se Č. Kostelec rozrůstá, lidé chtějí stavět, jsou tam další pozemky, tak proč by se 
nevyhovělo. Doufám, že se najdou peníze, aby se ve Stolíně obnovil hlavní řad a pak se může udělat 
Olešnice. 
Pí Minaříková - někomu zhodnocujeme pozemek, dejme podmínky, ať je nějaká směrnice, předpis za 
jakých podmínek přípojka. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

zařazení do investičních akcí na rok 2017 stavbu : "Prodloužení vodovodního řadu pro zásobování 
pitnou vodou v kat. území Olešnice u Červeného Kostelce".    

Toto usnesení nebylo přijato. 

nepřijato, pro:11 proti:1 zdržel:10 

 

6.  Zázemí pro tenisové kurty v Červeném Kostelci 

Předkladatel: Vedoucí odboru rozvoje města 
 
Vedoucí odboru rozvoje města předložil ZM návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 
číslo 6DHM160135 od budoucího povinného z věcného břemene: Povodí Labe, státní podnik, se sídlem 
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Víta Nejedlého 951/8, 500 03 Hradec Králové - Slezské Předměstí (IČ: 708 90 005). Při investiční výstavbě 
bude v rámci stavební akce "Zázemí pro tenisové kurty v Červeném Kostelci" vybudována Městem 
Červený Kostelec stavba výustního objektu kanalizace na pozemku p.č. 1111/1 v k.ú. Červený Kostelec 
(koryto vodního toku Červený potok), který je ve vlastnictví Povodí Labe. Tzn., že dešťové vody ze střech 
objektu budou svedeny dešťovými svody přes lapače střešních splavenin. Dešťové vody budou zachyceny 
přes čistící šachtu s filtračním košem do retenční nádrže a dále zpracovány pro úpravu antukových 
tenisových hřišť. Přepad z nádrže bude sveden do místní vodoteče. Návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o 
zřízení věcného břemene je přílohou zápisu. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene číslo 6DHM160135 mezi budoucím 
oprávněným z věcného břemene Městem Červený Kostelec a budoucím povinným z věcného 
břemene Povodím Labe, státní podnik, Víta Nejedlého 951/8, 500 03 Hradec Králové (IČ: 708 90 005) 
týkající se umístění stavby výustního objektu kanalizace na pozemku p.č. 1111/1 v k.ú. Červený 
Kostelec (koryto vodního toku Červený potok) v rámci stavby „Zázemí pro tenisové kurty v Červeném 
Kostelci“. 

 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

I I .   pověřu je  

starostu města Ing. Rostislava Petráka podepsáním Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene číslo 6DHM160135 s budoucím povinným z věcného břemene Povodím Labe, státní podnik, 
Víta Nejedlého 951/8, 500 03 Hradec Králové (IČ: 708 90 005) týkající se umístění stavby výustního 
objektu kanalizace na pozemku p.č. 1111/1 v k.ú. Červený Kostelec (koryto vodního toku Červený 
potok) v rámci stavby „Zázemí pro tenisové kurty v Červeném Kostelci“. 

 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

 

7.  Analýza rizik vlivu staré ekologické zátěže na vodní zdroje města Červený Kostelec 

Předkladatel: Vedoucí odboru rozvoje města 
 
Vedoucí odboru rozvoje města seznámil ZM s výsledky geologických průzkumných prací v rámci akce 
nazvané "Analýza rizik vlivu staré ekologické zátěže na vodní zdroje města Červený Kostelec", které 
proběhly v průběhu roku 2015. Cílem projektu bylo zmapovat pozemky na půdě města Červený Kostelec z 
důvodu ověření existence tzv. staré ekologické zátěže, kterou tvoří chlorované uhlovodíky pocházející ze 
strojírenského a textilního průmyslu používaná historicky jako odmašťovadla. Na základě zhodnocení 
jednotlivých navržených variant zpracované analýzy rizik byl doporučen  monitoring podzemní a povrchové 
vody, doprůzkum nesaturované zóny horninového prostředí a ověření použitelnosti sanačních metod v 
některých vybraných podnicích po dohodě s majiteli či nájemci. Článek týkající se průběhu projektu, který 
je uveřejněn na webu Města a v březnovém výtisku zpravodaje, znázornění znečištění podzemní vody v 
ukazateli CIU - 1. a 2. kolo monitoringu a situace aktuálního rozsahu kontaminace jsou přílohou zápisu. 
 
Připomínky: 
Pí Minaříková - uvažuje se o nějakých sanačních metodách? Něco navrhnou? 
Starosta - v rámci toho projektu, dalším pokračováním by měl být návrh sanačních opatření. 
Pí Minaříková - jsou nějaké dotace? 
Starosta - firma zajišťuje dotace. 
P. Vít - tato akce bude probíhat několik let a bude to stát spoustu peněz. Bohužel jsme si odsouhlasili to, co 
máme. Takže, ta voda, kterou jsme měli možnost tady mít, tady nebude, která je nejlepší v ČR. Je tady 
ještě jedna možnost připojení do budoucna v Poříčí. 
P. Hanuš - děláme úpravy, voda normu splňuje. Neviděl bych to tak tragicky. Zprovoznila se nová 
stripovací kolona. Normě bohatě vyhovujeme.  
P. Šlechta - norma je 10 mikrogramů, my jsme pod úrovní 1 mikrogramu na 1 l. 
P. Vít - od roku 1998 se do toho dalo tolik peněz, že ty dvě stripovací kolony se musí obnovovat, že si 
myslím, že by to vlastně vyšlo vniveč. 
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P. Mědílek - stripovací kolony jsme dostali zaplacené od Kraje a máme jeden vrt, který se zatím nepoužívá 
a kde je úplně čistá voda. Podle této analýzy víme, kde se má vrtat. Pokud najdeme ještě jeden vrt, který 
má alespoň 10 můžeme odstavit dva nejvíce zasažené vrty. 
Starosta - samostatnost je velkou výhodou. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   bere  na  vědom í  

výsledky geologických průzkumných prací v rámci akce nazvané "Analýza rizik vlivu staré ekologické 
zátěže na vodní zdroje města Červený Kostelec", které proběhly v průběhu roku 2015. 

 

přijato, pro:21 proti:0 zdržel:3 

 

8.  Příprava architektonické soutěže "Veřejné prostranství mezi školami v Červeném Kostelci" 

Předkladatel: Vedoucí odboru rozvoje města 
 
Vedoucí odboru rozvoje města ve spolupráci s městským architektem předložili ZM k projednání návrh 
složení poroty a harmonogram architektonické soutěže "Veřejné prostranství mezi školami v Červeném 
Kostelci". 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

navrženou porotu architektonické soutěže "Veřejné prostranství mezi školami v Červeném Kostelci" v 
následném složení: 

- řádní členové nezávislí: Ing. arch Radmila Fingerová, Prof. Ing. arch. Petr Hrůša, Ing. arch. Petr 
Lešek 

- řádní členové závislí: Ing. Rostislav Petrák, Ing. arch. Marek Wajsar 

 

 

přijato, pro:16 proti:0 zdržel:8 

I I .   bere  na vědom í  

harmonogram architektonické soutěže "Veřejné prostranství mezi školami v Červeném Kostelci". 

 

přijato, pro:19 proti:0 zdržel:5 

 

9.  Červený Kostelec, rekonstrukce 4 mostů 

Předkladatel: Vedoucí odboru rozvoje města 
 
Vedoucí odboru rozvoje města předložil ZM návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 
číslo 6DHM160150 od budoucího povinného z věcného břemene: Povodí Labe, státní podnik, se sídlem 
Víta Nejedlého 951/8, 500 03 Hradec Králové - Slezské Předměstí (IČ: 708 90 005). Při investiční výstavbě 
budou v rámci stavební akce "Červený Kostelec, rekonstrukce 4 mostů", jejíž součástí je rekonstrukce 
mostu - SO 04 most u rybníka v č. km 9,352 přes vodní tok Olešnici v k.ú. Olešnice u Červeného Kostelce, 
dotčeny pozemky p.č. 2636 a 2655 (koryto vodního toku Olešnice), která jsou ve vlastnictví Povodí Labe. 
Návrh Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene je přílohou zápisu. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  
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uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene číslo 6DHM160150 mezi budoucím 
oprávněným z věcného břemene Městem Červený Kostelec a budoucím povinným z věcného 
břemene Povodím Labe, státní podnik, Víta Nejedlého 951/8, 500 03 Hradec Králové (IČ: 708 90 005) 
týkající se rekonstrukce mostu - SO 04 most u rybníka, kterou v rámci stavební akce "Červený 
Kostelec, rekonstrukce 4 mostů" budou dotčeny pozemky p.č. 2636 a 2655 (koryto vodního toku 
Olešnice) ve vlastnictví Povodí Labe.  

 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

I I .   pověřu je  

starostu města Ing. Rostislava Petráka podepsáním Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene číslo 6DHM160150 s budoucím povinným z věcného břemene Povodím Labe, státní podnik, 
Víta Nejedlého 951/8, 500 03 Hradec Králové (IČ: 708 90 005) týkající se rekonstrukce mostu - SO 04 
most u rybníka, kterou v rámci stavební akce "Červený Kostelec, rekonstrukce 4 mostů" budou 
dotčeny pozemky p.č. 2636 a 2655 (koryto vodního toku Olešnice) ve vlastnictví Povodí Labe.  

 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

 

10.  Závěrečný účet města za rok 2015 

Předkladatel: Ing. Rostislav Petrák, starosta 
 
Starosta předložil ZM podrobný závěrečný účet města za rok 2015, který je přílohou zápisu ZM. Spolu se 
ZUM za rok 2015 byl ZM předložen i audit hospodaření za rok 2015, jehož originál je k nahlédnutí u 
starosty nebo vedoucí finančního odboru. 
Vedoucí finančního výboru informovala RM o jednání finančního výboru, které se konalo dne 16.3.2016. 
 
Připomínky: 
P. Mědílek - proč máme u České spořitelny velké peníze? 
Pí Udatná - protože máme většinu úvěrů u České spořitelny. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

1.  závěrečný účet města za rok 2015 bez výhrad. 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

2.  účetní závěrku města za rok 2015. 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

I I .   bere  na vědom í  

1.  zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města Červený Kostelec za období od 1.1.2015 
do 31.12.2015. 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

2.  informace z jednání finančního výboru ze dne 16.3.2016. 

 

 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

I I I .   souh las í  

se způsobem předložení podkladů k projednávané účetní závěrce k 31.12.2015 za Město Červený 
Kostelec a nežádá o jejich doplnění. 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 
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11.  Rozpočtová opatření přijatá RM v roce 2015 

Předkladatel: Vedoucí finančního odboru 
 
Vedoucí finančního odboru předložila ZM k projednání kompletní přehled rozpočtových opatření přijatých 
RM za rok 2015. Souhrn je přílohou. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   bere  na vědom í  

souhrn rozpočtových opatření přijatých radou města v roce 2015. 

přijato, pro:23 proti:0 zdržel:1 

 

12.  Hospodaření města za leden až březen 2016 

Předkladatel: Vedoucí finančního odboru 
 
Vedoucí finančního odboru předložila ZM přehled plnění rozpočtu příjmů a výdajů za leden až březen 
2016. Zároveň předložila plnění příjmů z daní. Hospodaření bylo projednáno na jednání finančního výboru 
dne 13.4.2016. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   bere  na vědom í  

hospodaření města za leden až březen 2016. 

 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

 

13.  Žádost TJ o poskytnutí dotace z rozpočtu města 

Předkladatel: Vedoucí finančního odboru 
 
Tělovýchovná jednota předložila ZM k projednání žádost o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města 
Červený Kostelec ve výši 1.353.016 Kč. 
RM doporučuje poskytnutí dotace na manažera sportu ve výši 120 000,- Kč a poskytnutí dotace 
Tělovýchovné jednotě Č. Kostelec, z. s.  v celkové výši 1 303 016,- Kč. 
 
Připomínky: 
P. Spůra - sportovní komise doporučila 170 000,- Kč. Proč, RM uvedla jen 120 000,- Kč? 
Starosta - částku jsme diskutovali s tím, že bychom měli finančně podporovat realizace a vytváření zázemí 
pro sportovce, ale samozřejmě jsme brali to, že je potřeba to zkusit. Proto jsme doporučili částku 120 000,- 
Kč s tím, aby účast TJ byla větší. 
P. Spůra - sportovní komise je poradní orgán RM, který doporučil částku 170 000,- Kč. Vy jste mi 
neodpověděl, proč se tam neobjevila částka 170 000,- Kč. Jako zastupitel dávám oproti RM návrh na  
170 000,- Kč. 
Starosta - RM dala doporučení na částku 120 000,- Kč. 
P. Spůra - jestli může RM zdůvodnit sportovní komisi, proč snížila částku o 50 000,- Kč. Mělo tady být 
napsáno, že sportovní komise doporučuje 170 000,- Kč a RM doporučuje 120 000.- Kč a mohli jsme o tom 
demokraticky rozhodnout. 
Starosta - pokud myslíte, že usnesení mělo vypadat jinak, tak návrhová komise dá návrh. 
P. Hanuš - kdo bude sportovního manažera řídit, co bude dělat, kdo ho bude platit, čí to bude 
zaměstnanec? Tyto informace jsme měli dostat než budeme schvalovat částku. 
Starosta - v materiálech zastupitelstva města byly tyto informace přílohou. Tato pozice byla popsána od TJ. 
P. Regner - není mi jasné, co je příjmem v 6 hospodářském středisku? Chápu, že 120 000,- Kč bude 
injekce na rozjetí manažera než bude soběstačný. Co bude jeho výnosem? 
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Veškeré dotace a granty, které zajistí, co se týká majetku města, tak musí účetně přes město a co půjde na 
hospodářské střediska jiných TJ oddílů, tak musí jít účetně přes ně. Přes jeho středisko půjde co? Co vidíte 
jeho výnosovost? Jakým stylem se má dojít k soběstačnosti? Výsledky kontrol rozšířit na zastupitelstvo. 
Pokud vznikne nový spolek, že se to tam neřeší. My máme u skautů dotačního manažera, mediálního 
manažera, je to teda o desítkách dobrovolníků. Dotační manažer nám servisuje nějakých 5 večerů za rok. 
Nám to stačí. Nevím, jaká bude využitelnost za ty ostatní spolky. Já tomu fandím, můžeme to zkusit. 
Starosta - proběhla jednání, bavili jsme se o tom, jestli by měl být zaměstnancem města nebo TJ. Nakonec 
v rámci té pracovní náplně nás to posunulo, že má být na TJ. Podmínkou bylo, aby pracoval pro ostatní 
spolky. V návrhu je pro sportovní spolky bylo by dobré rozšířit to i na ostatní spolky. Co se týká předkládání 
informací městu. Chtěli jsme, aby informací se dostávalo co nejvíce. Pokud budete chtít informace, budou 
předkládány zastupitelstvu města. 
P. Beneš - o sportovním manažerovi se jedná asi 3 roky. Já jsem pracovní náplň dostal asi před 5 měsíci, 
když jsem přišel do předsednictva TJ. Pracovní náplň je rozsáhlá a konkrétní. Chybělo mi tam, jakým 
způsobem budeme sportovního manažera hodnotit. Pokud chceme sportovního manažera musíme zřídit 
samostatné středisko a tam budou jeho výnosy a jeho náklady. Začátek nebude jednoduchý. Mluví se tam 
o reklamách, sponzoringu, o dotacích atd. Podstatou věci je, že sportovní manažer bude naprosto jasně 
kontrolovatelný. Za první 3 měsíce chceme vyhodnotit, jestli se ten člověk na to hodí. Do konce roku 
vyhodnotit, jestli je schopen něco přinášet. Bude nebo nebude schopen to středisko naplnit, tak aby po 18 
měsících tvořil svůj vlastní hospodářský výsledek. Nemusí jít do zisku, ale nesmí jít do ztráty. Odměňování 
manažera, základ je nízký a potom má pohyblivou složku do nějaké výše. Musíme si stanovit pravidla, kdy 
může dostat něco víc nad základ. 
P. Hanuš - těžko bude sportovní manažer řešit otázku grantů a dotací na investiční výstavbu, protože 
majetek byl převeden na město. 
Pí Franková - 120 000,- Kč bylo navrženo? 
P. Beneš - my jsme navrhovali 170 000,- Kč. 
Pí Franková - takže Vám ty peníze budou chybět. 
P. Beneš - ano budou nám chybět. 
P. Kábrt - pokud nebude sportovní spolek pod TJ, tak ten sportovní manažer nebude pro ně fungovat. 
Starosta - bude to v rámci smlouvy měl by poskytovat služby i ostatním. 
Starosta - výhodou pro město je pokud se nebudou plnit požadavky veřejnoprávní smlouvy, tak můžeme 
žádat o vrácení dotace. 
P. Hanuš - tento systém je otázka letošního roku, protože se připravuje grantový systém, že se vypíší 
oblasti, do kterých bude směřovat. Je na organizacích, aby si požádali o příspěvky. Tímto způsobem 
řešíme tento rok. 
Starosta - individulální dotací od TJ řešíme tento rok. Ostatní individuální dotace si podávají ty další spolky 
na radu města, které jsou do výše 50 000,- Kč. Potom bude příprava řešení pro příští rok v rámci dotačního 
systému, kde budou navrženy oblasti, které budeme chtít podporovat. Vytváříme pracovní skupinu můžete 
se přihlásit, přibližný termín je 9.5.2016. Na ZM v červnu bychom mohli schválit rámec dotačního programu 
a na ZM v září bychom mohli schválit dotační program na rok 2017. 
P. Hrstka - požadavek na sportovního manažera je tady už 10 let. Bohužel to vždycky skončilo na tom, že 
se řeklo ano, ale zaplaťte si ho z prostředků, které máte. Teď poprvé přišli s tím, že by to byl člověk, který 
Vám pomůže ty prostředky sehnat. Chceme tomu pomoct, navrhli jsme částku 120 000,- Kč, ale 
nemůžeme platit celou částku. Chtěli jsme, aby se to podpořilo, dala se tam částka, která je přístupná. 
P. Vít - sportovci tohoto člověka shánějí už dlouho. TJ nemá čas se starat o dotace a různé granty. 
Srovnávám to s kulturou.  Kultura má 5 zaměstnanců na plný úvazek. 
Právě pro to se v roce 2010 - 2015 spousta dotací na volnočasové aktivity promarnila tím, že buď nevěděli 
jak žádat, jakým způsobem žádat nebo ani nevěděli o co žádat. V okolních městech jsou sportoviště, jsou 
tam „umělky“ atd. zatím, co v Č. Kostelci řešíme teprve zázemí. Sportovní manažer teď momentálně 
funguje zadarmo, platíme ho ze svých peněz soukromých. My se na něho obracíme se vším a on neví, co 
má dělat dřív, až se na něho začnou obracet jiné spolky, tak se z toho zblázní. My mu nabízíme 120 000,- 
Kč do konce roku, kdy to je v rozjezdu, kdy si na sebe ještě nevydělá, tak nám uteče. Za 9000,- Kč čistého 
nikdo dělat nebude, je to vysokoškolák. Vystudoval obor management sportu, on teď nemá jinou možnost 
než, že mu město přispěje. Zkusme to nějak vyřešit, aby ten člověk tady zůstal, abychom si ho udrželi. 
P. Spůra - částku 1 353 000,- Kč dostane jenom TJ. Ostatní spolky si musí požádat. Teď budeme 
schvalovat částku jen pro TJ.  
Měl by se TJ zpátky vrátit Broďák, protože když to vidíte na tom Broďáku. To je periferie města. Myslím, 
kdyby ten manažer tu byl, tak ten Broďák sportu vydělá peníze. 
Ten nájemce, který to tam provozuje to je kaluž, která smrdí. Mě se to na tom Brďáku nelíbí. 
P. Vít  - dávám protinávrh na částku 1353 016,- Kč. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 
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I .   schva lu je  

1.  poskytnutí dotace z rozpočtu města Tělovýchovné jednotě Č. Kostelec, z. s.,  IČ: 15046907 ve 
výši 1 353 016,- Kč. 

Toto usnesení nebylo přijato. 

nepřijato, pro:12 proti:10 zdržel:2 

2.  poskytnutí dotace z rozpočtu města Tělovýchovné jednotě Č. Kostelec, z. s.,  IČ: 15046907 ve 
výši 1 303 016,- Kč. 

 

přijato, pro:20 proti:1 zdržel:3 

 

14.  Rozpočtové opatření č. 18/2016 

Předkladatel: Vedoucí finančního odboru 
 
Vedoucí finančního odboru předložila RM návrh RO č. 18/2016: 
výdaje         + 103.020 Kč 
financování + 103.020 Kč 
v) Individuální dotace pro TJ ve výši 1.303.016 Kč je kryta do výše 1,2 mil Kč schváleným rozpočtem 
výdajů z Fondu sportu. Zbývajících 103.016 Kč je kryto převedeným zůstatkem Fondu sportu z roku 2015 
do roku 2016 (zůstatek činil k 31.12.2015 celkem 115.906,58 Kč), jehož použití na výdaje však nebylo ve 
schváleném rozpočtu 2016 uvažováno (ve schváleném rozpočtu 2016 jsou příjmy Fondu pro sport 1,2 mil 
Kč a výdaje také 1,2 mil Kč). 
f) Převedené prostředky Fondu pro sport z roku 2015 nezapojené do schváleného rozpočtu na rok 2016 - 
částka 103.016 Kč. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

rozpočtové opatření č. 18/2016 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

 

15.  Rozpočtové opatření č. 19/2016 

Předkladatel: Vedoucí finančního odboru 
 
Vedoucí finančního odboru předložila ZM k projednání návrh RO č. 19:  
výdaje         + 6.000.000 Kč  
financování + 6.000.000 Kč  
v) na realizaci dotované akce "Rekonstrukce 4 mostů" je ve schváleném rozpočtu uvažováno se 
spolufinancováním města ve výši 5 mil. Kč. Ale není jisté, že dotační prostředky budou připsány na účet 
města do 31.12.2016. Proto je nutné rezervovat i prostředky na předfinancování té části, která má být kryta 
dotací. Jedná se o částku 6 mil. Kč.  
f) rezervování 6 mil. Kč zvýšením rozpočtu investičních výdajů pokrýt zapojením převedených zůstatků 
účtů z roku 2015 do roku 2016, které dosud nebyly do výdajů zapojeny 
 
Připomínky: 
Pí Minaříková - kolik je převedených zůstatků nezapojených? 
Pí Udatná - my jsme převáděli 36 481 000,- Kč základní běžné účty z toho 15 828 920,- Kč zapojeno do 
rozpočtu roku 2016 financováním a zbylo nerozdělených 20 653 000,- Kč. Nějaká rozpočtová opatření 
proběhla. Když tam započítám těchto 6 000 000,- Kč, tak máme čerpáno 11 624 300,- Kč. Zbývá ještě na 
nerozděleném převedeném zůstatku 9 000 000,- Kč. 
P. Mědílek - můžete nám tuto tabulku poslat. 
P. Vondra - když se teď dozvídáme, že máme volných 9 000 000,- Kč. Třeba to řada zastupitelů neví. Já 
jsem to třeba nevěděl. Tak by se určitě každý rozhodoval o 50 000,- Kč pro TJ jinak. 
Předloženo bylo následující usnesení 
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Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

rozpočtové opatření č. 19/2016 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

 

16.  Poskytnutí půjčky Tělovýchovné jednotě 

Předkladatel: Vedoucí finančního odboru 
 
Vedoucí finančního odboru předložila ZM návrh podmínek půjčky k zabezpečení provozu Tělovýchovné 
jednoty do doby schválení individuální dotace na činnost TJ. Finanční limit 500 tisíc Kč, roční úroková 
sazba 0,2 % p.a. Termín splatnosti 30.6.2016. Předčasné splacení je možné, a to bez dodatečných 
poplatků či sankcí. Úrok se platí pouze z vyčerpané části půjčky. Čerpání půjčky postupně, na základě 
předkládaných žádostí o čerpání. Z prostředků základního běžného účtu. 
 
Připomínky: 
P. Vít - jak to bude s ostatními fondy. Budou také zrušeny? 
Starosta - na příští ZM bude připraveno zrušení fondů. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

poskytnutí neinvestiční půjčky pro Tělovýchovnou jednotu Červený Kostelec, z. s., IČ: 15046907 ve 
výši 491375,- Kč, roční úroková sazba 0,2 % p.a., termín splatnosti 30.6.2016. 

 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

 

17.  Návrh směrnice k financování rozvoje vodovodů a kanalizací 

Předkladatel: Vedoucí finančního odboru 
 
Vedoucí finančního odboru předložila ZM návrh směrnice "Zásady tvorby a použití rezerv na financování 
rozvoje vodovodů a kanalizací". V roce 2015 byla ZM schválena směrnice vztahující se k obnově 
vodohospodářského majetku, která navazovala na schválený Plán financování obnovy vodovodů a 
kanalizací města Červený Kostelec. Již pro rok 2016 byla narozpočtována tvorba rezerv na obnovu. 
Předkládaný návrh směrnice navazuje na tuto první a dotváří ucelený účetní systém, pomocí kterého bude 
možno kdykoliv prokázat, že prostředky, které město inkasuje ve formě přijatého nájemného od Vody ČK 
s.r.o., se vracejí zpět do obnovy a rozvoje vodohospodářského majetku. Zároveň zabezpečí potřebné 
finanční zdroje pro tuto oblast majetku města. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

směrnici "Zásady tvorby a použití rezerv na financování rozvoje vodovodů a kanalizací". 

 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

 

18.  Dotace projektu "Festival zážitků" 

Předkladatel: Ing. Rostislav Petrák, starosta 
 
Starosta předložil ZM k projednání poskytnutí účelové dotace pro spol. BRANKA o.p.s. (jejímž je město Č. 
Kostelec členem) pro potřebu spolufinancování projektu Česko - polské spolupráce zaměřené na zážitkový 
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cestovní ruch s názvem "Festival zážitků". BRANKA o.p.s. je vedoucím partnerem plánovaného projektu. 
BRANKA o. p. s. podala žádost o spolufinancování tohoto projektu v rámci dotačního programu Evropské 
unie Interreg V-A Česká republika - Polsko, prioritní osa 2 Rozvoj potenciálu přírodních a kulturních zdrojů 
pro podporu zaměstnanosti. Jedná se o projekt zaměřený na zážitkový cestovní ruch. Veškeré akce 
"Festivalu zážitků" se budou konat opakovaně v letech 2017, 2018, 2019 a to v době hlavní turistické 
sezony do 1.7. do 31.8. v týdenních cyklech v turisticky atraktivních místech v regionu. Předpokládané 
náklady na celý projekt budou cca 6,7 milionů Kč s dotovatelností až 90%. 
Město Červený Kostelec se přes Městské kulturní středisko Č. Kostelec přihlásilo do tohoto projektu akcí s 
tématem "Tradice a řemeslo" v místě - Domek Boženy Němcové v Červeném Kostelci. Zážitkové akce 
budou trvat po dobu letních prázdnin v roce 2017 pravidelně jeden den v každém týdnu (celkem 9x). 
V případě, že projekt "Festival zážitků" nebude realizován bude dotace vrácena. 
Ve schváleném rozpočtu města Č. Kostelec pro rok 2016 je pro tento účel rezervovaná částka 75 000,- Kč. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

poskytnutí účelové dotace z rozpočtu města Červený Kostelec ve výši 60 000,- Kč pro BRANKA o.p.s. 
IČ 25915096 (se sídlem Náchod, Němcové 2020) na úhradu podílu na finanční spoluúčasti při 
realizaci projektu "Festival zážitků". 

 

 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

 

19.  Koupě části pozemku p.č. 3/2 v k.ú. Bohdašín nad Olešnicí 

Předkladatel: Richard Bergmann, místostarosta 
 
Místostarosta předložil ZM k projednání koupi pozemku p.č. 3/2 (trvalý travní porost) o výměře cca 100 m

2
 

v k.ú. Bohdašín nad Olešnicí od paní ******* *******, ******** **, *** ** ******* ******** za cenu 350,- Kč/m
2
 s 

tím, že veškeré náklady spojené s prodejem pozemku uhradí strana kupující. Důvodem koupě části 
pozemku je přístup k budově knihovny za účelem oprav, údržby. 
Komise výstavby a rozvoje města: doporučuje koupi části pozemku 
Komise majetková: doporučuje koupi části pozemku 
RM: doporučuje koupi části pozemku za cenu 350,- Kč/m

2
 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

koupi části pozemku p.č. 3/2 (trvalý travní porost) o výměře cca 100 m² v k.ú. Bohdašín nad Olešnicí 
od paní ******* *******, ******** **, *** ** ******* ******** za cenu 350,- Kč/m² s tím, že veškeré náklady 
spojené s prodejem pozemku uhradí strana kupující. 

 

 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

 

20.  Revokace usnesení č. Z-2015/4/16 ze dne 17.9.2015 

Předkladatel: Richard Bergmann, místostarosta 
 
Místostarosta předložil ZM k projednání revokaci usnesení č. Z-2015/4/16 ze dne 17.9.2015.  Koupě části 
pozemku do majetku města - p.č. 857/1 (orná půda) o výměře cca 285 m

2
 a p.č. 1267/1 (orná půda) o 

výměře cca 200 m
2
 v k.ú. Červený Kostelec. Jedná se o pozemek u chatové oblasti Brodský - Ocas, který 

by sloužil jako přístupová cesta k chatkám od paní ******** ******, ****** **, *** ** ****** za cenu 100,-Kč/m
2
. 

Důvodem revokace je vyšší výměra pozemku dle studie. 
Komise výstavby a rozvoje města: doporučuje revokaci 
Komise majetková: doporučuje revokaci 
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RM: doporučuje revokaci 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   revoku je  

usnesení č. Z-2015/4/16 ze dne 17.9.2015. 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

 

21.  Koupě části pozemků p.č. 857/1 a p.č. 1267/1 v k.ú. Červený Kostelec 

Předkladatel: Richard Bergmann, místostarosta 
 
Místostarosta předložil ZM k projednání koupi části pozemku do majetku města - p.č. 857/1 (orná půda) o 
výměře 710 m

2
 a p.č. 1267/1 (orná půda) o výměře 1 122 m

2
 v k.ú. Červený Kostelec. Jedná se o pozemek 

u chatové oblasti Brodský - Ocas, který by sloužil jako přístupová cesta k chatkám od paní ******** ******, 
****** **, *** ** ****** za cenu 100,-Kč/m

2
 s tím, že náklady spojené s převodem pozemku uhradí strana 

kupující. 
Komise výstavby a rozvoje města: doporučuje koupi 
Komise majetková: doporučuje koupi 
RM: doporučuje koupi za 100,-Kč/m

2
 

Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

koupi pozemku p.č. 857/1 (orná půda) o výměře 710 m² a p.č. 1267/1 (orná půda) o výměře 1 122 m² 
v k.ú. Červený Kostelec od paní ******** ******, ****** **, *** ** ****** za cenu 100,-Kč/m² s tím, že 
náklady spojené s převodem pozemku uhradí strana kupující. 

 

přijato, pro:16 proti:0 zdržel:8 

 

22.  Návrh Dodatku č.1 ke zřizovací listině knihovny - změna názvu 

Předkladatel: Vedoucí správního odboru 
 
Vedoucí správního odboru předložila ZM návrh dodatku č.1 ke zřizovací listině knihovny. Dodatkem se 
mění název z původního "Městská knihovna Červený Kostelec" na nový název "Knihovna Břetislava Kafky 
Červený Kostelec". Návrh změny názvu byl odsouhlasen usnesením ZM č. Z-2016/2/14 ze dne 3.3.2016. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   schva lu je  

dodatek č.1 zřizovací listiny knihovny, kterým se mění název z původního "Městská knihovna Červený 
Kostelec" na nový "Knihovna Břetislava Kafky Červený Kostelec". 

přijato, pro:24 proti:0 zdržel:0 

 

23.  Diskuse 

Předkladatel: Ing. Rostislav Petrák, starosta 
 
Pí Fraňková - pozvala do městské knihovny na akce spojené se životem Břetislava Kafky. 
Starosta - informoval o návštěvě z partnerského města Küsnacht, která proběhla  22.4.2016 - 24.4.2016. 
P. Spůra - chtěl bych požádat, aby na příštím ZM jsme se pobavili o kempu Brodský. Chtěl jsem se zeptat 
p. Beneše, když se vymyslí projekt na fotbalové hřiště, proč se tam nedá rekonstrukce trávníku. Trávník je 
starý 15 let. Proč fotbalový oddíl nedal požadavek na novou trávu. 
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P. Beneš - v první řadě děkujeme, že nás Město Č. Kostelec financuje. Město je náš největší sponzor a my 
se vůči nim podle toho, taky tak chováme. Řekl jsem jasně panu starostovi, že nebudeme vznášet větší 
požadavky než je nutné. Co se týče trávníku. Máme tam výborného správce p. Šustra, který se nám o ten 
trávník stará. Ptal jsem se, jakým způsobem můžeme trávník udržovat a kdy je potřeba udělat změnu. 
Změnu není potřeba udělat do té doby, dokud travní porost bude fungovat. Z mého pohledu je zbytečné 
dávat trávník nový. Byly by to vyhozené peníze, radši je dáme do něčeho jiného. 
Starosta - doplním, přišel "požadavek" postesk nad tím, že ten autobus, který TJ používá, tento rok 
dosluhuje. 
P. Spůra - víme, že pan Šustr tento měsíc končí. Pane Beneš, Vám řeknu, vy jste „takovej hloupej kluk“. 
Starosta - pane Spůra mohl by jste si ušetřit tyto osobní invektivity. 
P. Spůra - starosto neokřikujte mě, já se Vás, taky neptám, jak s přítelkyní jezdíte na ty zážitky, taky Vás 
neokřikuju. 
P. Rýdl - p. Spůra rozjel jste tady nějakou osobní válku. Kam chcete, aby to dospělo. Myslíte, že si ten 
Broďák vezmete a dáte ho někomu jinému. 
P. Spůra - žádnou válku jsem nerozjel. Chci abychom jsme se o tom pobavili. 
P. Hanuš - do budoucnosti bude potřeba vážná debata o tom, co dál s Broďákem. Jestli ho budeme vůbec 
chtít. Ta situace bude časem problematická. 
P. Kábrt - jestli by se nemohl někdo podívat do Olešnice v koutě, jak je potůček, tak z truby vytéká 
neuvěřitelný děsivý bordel. 
P. Šváb - komu patří cesta u Devíti Křížů k lomu. 
Místostarosta - cesta u Devíti Křížů od hospody po zatáčku je města. 
P. Šváb - jestli by se nemohl udělat povrch. 
Místostarosta - dal, stálo by nás to spoustu peněz, musí tam být velký podklad. Jednali jsme se zástupci 
firmy Krákorka jestli by nám nemohli přispět, protože oni tam jezdí s těžkou technikou a cestu ničí. Nemají 
možnost nám dát finanční částku, říkají, že nám materiál poskytnou, ale ten se nedá použít do cesty. Pak 
by to bylo na zastupitelstvu, aby uvolnili prostředky na tuto část. 
 
. 
Předloženo bylo následující usnesení 

Zastupitelstvo města Červený Kostelec 

I .   bere  na vědom í  

připomínky členů zastupitelstva a občanů. 

přijato, pro:23 proti:0 zdržel:1 

 

 

 

 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 19.30 hodin. 

 
 
 

Ing. Rostislav Petrák, starosta 
 

Richard Bergmann, místostarosta 
 

 
 
 

 

Petr Mědílek 
 

Jiří Zachovský 
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